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SV JAARSTUKKEN 2022 

 

DATUM 28‑06‑2023 
DOCUMENTNUMMER UTSP-1400676291-4483 
NUMMER PS  
COMMISSIES FAC, RGW, BEM, M&M 
VOORZITTERS COMMISSIES Mevr. S. Kennedy-Doornbos, dhr. E. Virginia, mevr. M. Welschen-van der Hoek, 

mevr. L. Veen  
GRIFFIERS COMMISSIES Mevr. F. Beugelsdijk, dhr. R. Poort, dhr. F. Kools, mevr. B. Ferwerda 
 
 
FAC 
In de vergadering van de FAC heeft de account een toelichting gegeven op het accountantsverslag en de 
accountantsverklaring.  Naast het feit dat de accountant een goedkeurend oordeel heeft gegeven over zowel de 
getrouwheid als de rechtmatigheid, is wederom geconstateerd dat in de (organisatie van) de bedrijfsvoering ook in 
2022 stappen zijn gezet maar dat het proces van de jaarrekeningcontrole te lang duurt. De samenwerking met de 
organisatie is prettig en constructief, maar op een aantal dossiers wordt niet goed geleverd. Dit is een punt wat ook 
door de commissieleden in de vergadering aan de orde wordt gesteld. Gesproken wordt over de mate waarin 
realistisch begroot kan worden waarbij realistisch begroten zowel op het terrein van de middelen ligt als op de 
benodigde menskracht. Er zijn zorgen over de hoeveelheid vacatures, de continuïteit in de uitvoering en het 
behouden van de kennis in de organisatie bij veel inhuur. Ook zijn vragen gesteld over de geconstateerde 
onderbesteding bij diverse programma's.  
 
De tafeltjessessie is als zeer waardevol en plezierig ervaren. Ook de interactieve ambtelijke toelichting op de 
jaarrekening waarbij daadwerkelijk gebladerd werd door het boekwerk (“Hoe lees ik een jaarrekening"), is zeer 
goed ontvangen. 
 
Op initiatief van een Rondvraag van de VVD zal in overleg getreden worden met de ambtelijke organisatie over 
(o.a.) de informatiewaarde van de P&C-documenten. Hiertoe is een werkgroep geformeerd. 
 
Vanuit de FAC wordt geadviseerd om dit Statenvoorstel als klein debat te agenderen. 
 
M&M 
Vragen waren er over de onderbesteding op bepaalde onderdelen. Waar tekort aan personeel als reden werd 
aangeven, was de vraag wie dan bepaalt welke projecten in welke volgorde worden opgepakt. Ook kwam aan de 
orde dat sommige cijfers over aantallen verkeersslachtoffers niet consistent zijn. Fietsindicatoren ontbreken. 
Gevraagd werd of de voorschotbetaling aan Amersfoort van € 20 miljoen terugkomt, nu de Westelijke rondweg niet 
doorgaat. Is het inzetten op kleinschalige mestvergisters een goed idee? Wat is de stand van zaken omtrent de 
Rijnbrug en N233? 

Vanuit de gedeputeerden wordt aangegeven dat gekeken kan worden naar de mogelijkheden van mestvergisting. 
Hierover kan in het najaar een infobijeenkomst worden georganiseerd, evenals over het thema energiebesparing, 
netcongestie en de energiecontroles bij grote bedrijven. Onderbestedingen op mobiliteitsbudgetten is ook soms een 
gevolg van achterblijvende subsidieaanvragen. Als projecten worden doorgeschoven, wordt dit via het MIP gemeld. 
Nieuwe indicatoren kunnen aan de orde komen i.h.k.v. het vast te stellen Bereikbaarheidsprogramma. Doordat 
gebruik gemaakt wordt van meerdere bronnen voor de aantallen verkeersslachtoffers en het soms nog voorlopige 
cijfers betreft, kan daar inconsistentie in lijken te zitten. Voor de Rijnbrug en N233 lopen de 
haalbaarheidsonderzoeken en zal een planning volgen. De subsidies aan Amersfoort voor de Westelijke rondweg 
waren voor onderzoeken etc.; deze zijn niet terug vorderbaar. 
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Vanuit de commissie M&M wordt geadviseerd om dit Statenvoorstel als klein debat te agenderen. 
 

RGW 
De commissie RGW heeft een beperkt aantal vragen over de jaarstukken. De VVD ziet een grote vertraging in de 
woningbouw en vraagt het college een nadere analyse van hoe dat komt en wat daaraan gedaan kan worden. Het 
tegenvallende gebruik van het expertteam Tempo bij woningbouw wordt onderzocht, meldt gedeputeerde Van 
Muilekom. Is het onbekendheid of is er een mismatch tussen vraag en aanbod? Na de zomer komt een evaluatie, 
zegt hij op vraag van de SP.   
 
Een aantal fracties, zoals Partij voor de Dieren en JA21, ziet stoplichten bij natuur vaak op groen staan alleen 
omdat plannen zijn uitgevoerd. Deze fracties lezen nergens wat het effect is van de maatregelen. Gedeputeerde 
Sterk zegt toe dat in toekomstige financiële stukken bij natuur scherper wordt ingegaan op de effecten van de 
natuurmaatregelen. Zij tekent daarbij aan dat in de beheerplannen voor Natura2000-gebieden wel degelijk 
prestatie-indicatoren zijn opgenomen. 
 
Dezelfde gedeputeerde zegt op vraag van de VVD dat ze, ondanks opnieuw tegenvallende resultaten bij de 
natuurrealisatie, het doel voor de uitbreiding van het Natuurnetwerk Nederland (NNN) in 2027 niet los wil laten. 
Daarvoor is het te vroeg in haar ogen. De vorig jaar vastgestelde versnellingsstrategie natuurrealisatie moet eerst 
een kans krijgen en het Utrechts Programma Landelijk Gebied zou ook een bijdrage kunnen leveren. Ze zegt tot de 
SP dat de bomenaanplant in het kader van het bomenplan na de beperkte resultaten recent wel een goede 
versnelling laat zien.   
 
Ze gaat ook in op vragen over het gebruik van de VAB-regeling. Ze meldt dat de provincie samen met de gemeente 
Montfoort een modelregeling aan het ontwerpen is die door andere gemeente over te nemen is. Daar is ook al 
belangstelling voor. Ze komt schriftelijk terug op de vraag waarom de provincie nu pas met zo’n modelregeling 
komt. Tegelijkertijd werkt de provincie aan eigen nieuw VAB-beleid. Ze komt schriftelijk terug op vragen over de 
icoonsoorten.  
 
De groene lichten bij de Kaderrichtlijn Water (KRW) geven volgens gedeputeerde Sterk aan dat de provincie haar 
eigen werk aan die doelen heeft volbracht. Maar ze erkent dat er tegelijkertijd nog heel veel werk legt om die 
doelen te halen. Ze geeft aan dat de provincie sterk afhankelijk is van wat het Rijk en de waterschappen doen. Ze 
schetst welke maatregelen er bij de verschillende bestuursorganen op stapel staan. Art. 47 vragen over de KRW-
doelen zullen voor de volgende Statenvergadering worden beantwoord, zegt zij toe na een vraag daarover van 
GroenLinks. 
 
Vanuit de commissie RGW wordt geadviseerd om dit Statenvoorstel als hamerstuk te agenderen. 
 
 
BEM 
Bij de bespreking van de Jaarstukken in BEM ging het veel over de arbeidscapaciteit. Hoe houden we greep op de 
personeelsomvang? Moet daar meer op gestuurd worden? Gedeputeerde Strijk begrijpt de wens van de Staten om 
daar op te sturen, maar dat dat niet dogmatisch moet worden. Blijf altijd ontvankelijk voor veranderende 
omstandigheden. Gedeputeerde wil met de werkgroep van de FAC kijken hoe via de P&C stukken beter gestuurd 
kan worden op het personeelsbeleid. 
Ook andere vragen hingen samen met de arbeidscapaciteit. Hoe kan ervoor gezorgd worden dat de inhoudelijke 
ambities matchen met het personeelsaanbod zodat de organisatie niet overvraagt wordt? Hoe zorgen we dat we 
realisatie ook een onderdeel van de afweging is? Gedeputeerde Strijk gaf aan dat het belangrijk is om met elkaar 
de realisatiekracht te blijven bewaken. Krijgen we het uitgevoerd en is de planning reëel? Ook de Staten moeten 
aandacht hebben voor de realisatiekracht.  
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In de commissie was veel waardering voor de tafeltjessessie. Die wordt door zowel de Staten als de organisatie 
positief ontvangen.  
 
In de commissie werden vragen gesteld over de Sociale Agenda. Hoe wordt ervoor gezorgd dat de Sociale Agenda 
geborgd blijft? En hoe kunnen de doelen van de Sociale Agenda zo scherp mogelijk worden neergezet? 
Gedeputeerde Van Muilekom gaf aan dat eind dit jaar een evaluatie komt en wil deze laatste vraag daarin 
meenemen. Daarnaast lichtte hij toe dat de ‘sociale bril’ bij sommige teams in de organisatie vanzelfsprekend is en 
dat bij andere teams meer uitleg nodig is.  
 
Verder werd er in de commissie gesproken over de Klimaatparagraaf die in de volgende begroting wordt 
opgenomen. Gedeputeerde Strijk gaf aan dat dat nog een zoektocht is, ook voor de accountant, en dat dit 
stapsgewijs zal worden opgepakt. 
 
Daarnaast waren er in de commissie vragen over het economisch profiel van de provincie en de inzet van 
middelen. De gedeputeerde Strijk gaf aan dat de provincie in haar economisch beleid altijd de Brede Welvaart 
voorop zet. 
 
Vanuit Volt gevraagd om een totaal overzicht van de Europese subsidies. Gedeputeerde Strijk adviseerde dit mee 
te nemen in de werkgroep van de FAC of een amendement in te dienen. 
 
In de commissie zijn verschillende moties aangekondigd. SGP gaf aan met een motie te komen over 
Werklandschappen van de Toekomst. Daarnaast dacht de SGP aan een motie over publieksbereik archeologie. 
Gedeputeerde Van Muilekom vond dat een interessant gedachte. Hij adviseerde het mee te nemen in de nieuwe 
Kaderstelling voor Cultuur & Erfgoed.  
 
Vanuit de commissie BEM wordt geadviseerd om dit Statenvoorstel als klein debat te agenderen 
 
 
Conclusie 
De commissies adviseren dit Statenvoorstel als klein debat te agenderen voor de Statenvergadering van 
28 juni 2023. 
 
 
Voorzitters van de commissies, 
Mevr. S. Kennedy-Doornbos, dhr. E. Virginia, mevr. M. Welschen-van der Hoek, mevr. L. Veen,  
 
Commissiegriffiers, 
Mevr. F. Beugelsdijk, dhr. R. Poort, dhr. F. Kools, mevr. B. Ferwerda. 
 


	Commissieadvies
	SV JAARSTUKKEN 2022

